



AIG(2025)OJ2  
4 April / avril 2025

**COUNCIL OF EUROPE ACCESS INFO GROUP**  
*GROUPE ACCÈS À L'INFORMATION DU CONSEIL DE L'EUROPE*  
**(AIG)**

**9th meeting / 9<sup>e</sup> réunion**

Wednesday / mercredi 14 (10:00) – Friday / vendredi 16 (13:00)  
May / mai 2025

Council of Europe office, *Bureaux du Conseil de l'Europe*  
55 Avenue Kléber, Paris

Room / Salle 2

**Draft Agenda / Projet d'ordre du jour**

<b>1. Opening of the meeting and adoption of the agenda</b>	<b>1. Ouverture de la réunion et adoption de l'ordre du jour</b>
<b>2. Exchange of views with Mses Kristi Väärk and Mateja Prešern, respectively Chair and Vice-Chair of the Consultation of the Parties (online)</b>	<b>2. Échange de vues avec Mmes Kristi Väärk et Mateja Prešern, respectivement présidente et Vice-présidente de la Consultation des Parties (en ligne)</b>
<b>3. Examination with a view to possible adoption of the baseline evaluation report on the implementation of the Council of Europe Convention on Access to Official Documents (CETS No. 205) in respect of Slovenia</b>	<b>3. Examen en vue de l'adoption éventuelle du rapport d'évaluation de référence sur la mise en œuvre de la Convention du Conseil de l'Europe sur l'Accès aux documents publics (STCE n° 205) concernant la Slovénie</b>
<p><a href="#">AIG(2025)01REV2</a> – Draft baseline evaluation report in respect of Slovenia</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2025)06</a> – Comments of Slovenia on the draft baseline evaluation report</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2024)22</a> – Report submitted by Slovenia pursuant to Article 14, paragraph 1 of the Convention</p>	<p><a href="#">AIG(2025)01REV2</a> – Projet de rapport d'évaluation de référence concernant la Slovénie</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2025)06</a> – Commentaires de la Slovénie sur le projet de rapport d'évaluation de référence</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2024)22</a> – Rapport soumis par la Slovénie conformément à l'article 14, paragraphe 1 de la Convention</p>
<b>4. Examination of the draft baseline evaluation report on the implementation of the Council of Europe Convention on Access to Official Documents (CETS No. 205) in respect of Spain</b>	<b>4. Examen du rapport d'évaluation de référence sur la mise en œuvre de la Convention du Conseil de l'Europe sur l'Accès aux documents publics (STCE n° 205) concernant l'Espagne</b>
<p><a href="#">AIG(2025)04</a> – Draft baseline evaluation report in respect of Spain</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2025)04</a> – Report submitted by Spain pursuant to Article 14, paragraph 1 of the Council of Europe Convention on Access to Official Documents (CETS No. 205)</p>	<p><a href="#">AIG(2025)04</a> – Projet de rapport d'évaluation de référence concernant l'Espagne</p> <p><a href="#">AIG/Inf(2025)04</a> – Rapport soumis par l'Espagne conformément à l'article 14, paragraphe 1 de la Convention du Conseil de l'Europe sur l'accès aux documents publics (STCE n° 205)</p>
<b>5. Examination with a view to possible adoption of the draft opinion on the definition of “official documents” provided for in Article 1, paragraph 2, of the Council of Europe Convention on Access to Official Documents</b>	<b>5. Examen en vue d'une éventuelle adoption du projet d'avis sur la définition des « documents publics » prévue à l'article 1, paragraphe 2, de la Convention du Conseil de l'Europe sur l'Accès aux documents publics</b>

<a href="#">AIG(2024)24REV2</a> – Draft opinion on the definition of “official documents” according to the Council of Europe Convention on Access to Official Documents (CETS No. 205)	<a href="#">AIG(2024)24REV2</a> – Projet d’avis sur la définition des « documents publics » selon la Convention du Conseil de l’Europe sur l’Accès aux documents publics (STCE n° 205)
<a href="#">AIG(2025)05</a> – Draft addendum to certain AIG’s baseline evaluation reports	<a href="#">AIG(2025)05</a> – Projet d’addendum à certains rapports d’évaluation de référence de l’AIG
<b>6. Discussion on future AIG activities</b>	<b>6. Discussion sur les activités futures de l’AIG</b>
<a href="#">AIG(2025)03REV</a> – Background document prepared by the Secretariat	<a href="#">AIG(2025)03REV</a> – Document de référence préparé par le Secrétariat
<b>7. Other Business</b>	<b>7. Questions diverses</b>
<b>8. Adoption of the list of decisions</b>	<b>8. Adoption de la liste des décisions</b>
AIG(2025)LD9	AIG(2025)LD9

**Order of business / Ordre des travaux**

	<b>14 May / mai</b>	<b>15 May / mai</b>	<b>16 May / mai</b>
10.00- 13.00	Items 1, 3	Items 2 and 5	Items 6, 7 and 8
13.00-14.30 lunch break			
14.30-18.00	Item 4	Item 5	

<b>Reference documents / Documents de référence</b>	
Council of Europe Convention on Access to Official Documents ( <a href="#">CETS No.205</a> ) and its <a href="#">explanatory report</a>	Convention du Conseil de l’Europe sur l’accès aux documents publics ( <a href="#">STCE n° 205</a> ) et son <a href="#">rapport explicatif</a>
Resolution <a href="#">CM/Res(2021)2</a> on rules on the election procedure of the members of the Group of Specialists on Access to Official Documents adopted by the Committee of Ministers	Résolution <a href="#">CM/Res(2021)2</a> sur les règles relatives à la procédure d’élection des membres du Groupe de spécialistes sur l’accès aux documents publics adopté par le Comité des Ministres
Rules of Procedure of the Access Info Group <a href="#">AIG/RoP(2022)01</a>	Règles de procédure du Groupe Accès à l’information <a href="#">AIG/RoP(2022)01</a>

Report of the 8 <sup>th</sup> meeting of the AIG (3-5 February 2025) <a href="#">AIG(2025)R8</a>	Rapport de la 8 <sup>e</sup> réunion de AIG (3-5 février 2025) <a href="#">AIG(2025)R8</a>
Report of the 7 <sup>th</sup> meeting of the AIG (13-15 November 2024) <a href="#">AIG(2024)R7</a>	Rapport de la 7 <sup>e</sup> réunion de AIG (13-15 novembre 2024) <a href="#">AIG (2024)R7</a>
Report of the 6th meeting of the AIG (29-31 May 2024) <a href="#">AIG(2024)R6</a>	Rapport de la 6 <sup>e</sup> réunion de AIG (29-31 mai 2024) <a href="#">AIG(2024)R6</a>
Report of the 5th meeting of the AIG (22 January 2024) <a href="#">AIG(2024)R5</a>	Rapport de la 5 <sup>e</sup> réunion de AIG (22 janvier 2024) <a href="#">AIG(2024)R5</a>
Report of the 4th meeting of the AIG (13-16 November 2023) <a href="#">AIG(2023)R4</a>	Rapport de la 4 <sup>e</sup> réunion de AIG (14-16 novembre 2023) <a href="#">AIG(2023)R4</a>
Report of the 3rd meeting of the AIG (4-6 July 2023) <a href="#">AIG(2023)R3</a>	Rapport de la 3 <sup>e</sup> réunion de AIG (4-6 juillet 2023) <a href="#">AIG(2023)R3</a>
Report of the 2nd meeting of the AIG (22-24 March 2023) <a href="#">AIG(2023)R2</a>	Rapport de la 2 <sup>e</sup> réunion de AIG (22-24 mars 2023) <a href="#">AIG(2023)R2</a>
Report of the 1st meeting of the AIG (16-17 November 2022) <a href="#">AIG(2022)R1</a>	Rapport de la 1 <sup>e</sup> réunion de AIG (16-17 novembre 2022) <a href="#">AIG(2022)R1</a>
Report of the 4th meeting of the Consultation of the Parties, 2-3 October 2024 <a href="#">TC-CP(2024)R4</a>	Rapport de la 4 <sup>e</sup> réunion de la Consultation des Parties, 2-3 octobre 2024 <a href="#">TC-CP(2024)R4</a>
Report of the 3rd meeting of the Consultation of the Parties, 6 October 2023 <a href="#">TC-CP(2023)R3</a>	Rapport de la 3 <sup>e</sup> réunion de la Consultation des Parties, 6 octobre 2023 <a href="#">TC-CP(2023)R3</a>
Report of the 2nd meeting of the Consultation of the Parties, 31 March 2022 <a href="#">TC-CP(2022)R2</a>	Rapport de la 2 <sup>e</sup> réunion de la Consultation des Parties, 31 mars 2022 <a href="#">TC-CP(2022)R2</a>
Report of the 1st meeting of the Consultation of the Parties 29 November 2021 <a href="#">TC-CP(2021)R1</a>	Rapport de la 1 <sup>e</sup> réunion de la Consultation des Parties, 29 novembre 2021 <a href="#">TC-CP(2021)R1</a>